
Referat	fra	styremøtet	28.	mars	2023.		

	

Tilstede:	Atle,	Øyvind	og		Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Årsmøte		 Blir	på	Skøytebrygga	tirsdag	23.	mai	kl	1900.		 Styret	
Veien	ved	Bryggeveien-
Sydvesten	

Etter	arbeidet	Lede	har	utbedret	på	strekningen	
Bryggeveien-innkjøringen	til	Roar	Iversen.	Grøften	inn	
mot	Feder	er	nå	ødelagt	siden	massene	har	rent	bort.	
Asfalten	er	derfor	undergravd	og	knekt	langs	veien.	
Atle	har	sendt	henvendelse	til	Lede,	og	venter	på	svar.	
Han	sender	purring	på	hvorfor	vi	ikke	har	fått	svar.	
Mailen	er	sendt	17.	januar	2023.	Atle	har	fortsatt	ikke	
hørt	noe,	men	purrer	opp	dette.		

Atle	

Veien	forbi	Vestsideveien	
44	og	46	

Atle	har	snakket	med	Bruserud	ang	mur	i	ned	mot	
Vestsideveien	44	og	46.	Atle	sjekker	opp	hvem	som	
evt	kan	sette	opp	mur.		

Atle	

Miljøgruppe	på	hele	
Bjerkøya		

Tone	har	satt	i	gang	en	gruppe	som	arbeider	med	
bekjempelse	av	Kannada	Gullris.	

Tone	

Rådyr	 Ivar	Lien	og	Ronny	Myklebust	samarbeider	med	flere	
om	å	søke	om	å	felle/tynne	i	rådyrbestanden	på	
Bjerkjøya.	Søknaden	må	inn	nå	innen	1.	juni.		

Ivar	Lien		
Ronny	
Myklebust	

Solbakken	
hytteierforening		

Øyvind	har	informert	Solbakke	hytteeierforening	ang	
feil	på	hjemmesiden	på	mail.	

Øyvind	

Lekeplass	innerst	i	
Fiskekroken	

Dugnad	på	lekeplassene	lørdag	6.	mai	kl	1100,	
oppmøte	på	lekeplassen	innerst	i	Fiskekroken.		
Lena	og	Atle	tar	en	befaring	på	lekeplassene	tirsdag	
18.	april	kl	1900	og	lager	liste	over	hva	som	bør	gjøres.		
Lena	henger	opp	lapper	og	inviterer	på	facebook.			
Lena	kjøper	inn	is	eller	pølser	(se	på	temperaturen)	

Lena	og	Atle	

Skilt	 Etter	ny	vurdering	har	vi	bestemt	å	bytte	skilt	med	
maks	akseltrykk	til	8	tonn	i	stede	for	6	tonn,	det	er	
mer	vanlig	standar.	Ernst	Arne	bestiller	dette	og	skilt	
til	handicap	merking	ved	Skøytebrygga	og	setter	det	
opp	når	det	er	klart.		

Ernst	Arne		

Møteplass	skilt	 Grunnarbeidene	er	utført,	skiltene	settes	opp	snart.		 Ernst	Arne	
Midler	fra	
sparebankstiftelsen	

Atle	har	fått	bekreftet	at	det	er	i	orden.		 Atle	

Stolpe	og	basketkurv		 Vi	bytter	stolper	når	vi	får	tak	noen	som	egner	seg.	Da	
er	det	også	fornuftig	å	bytte	lampene	til	noen	andre.		

Ernst	Arne	

Hull	i	veien	mellom	
Østsideveien	og	
Sølehullet.		

Her	er	det	et	hull	i	asfalten	hvor	massene	er	gravd	
bort	under	asfalten.	Atle	sjekker	med	kommunen	om	
de	vet	noe	om	hva	årsaken	dette	kan	være.	Ernst	Arne	
sjekker	det	opp	og	hører	evt	om	Bruserud	kan	
utbedre	arbeidet	slik	at	ødeleggelsene	ikke	blir	større.		

Atle	og	Ernst	
Arne	

Årsberetning		 Skrives	ferdig	til	møte	18.	april	 Lena	
Neste	møte	18.	april	kl	
1900	

På	lekeplassen	i	Fiskekroken,	ta	med	klær	til	å	være	
ute,	vi	blir	i	grillhytta	hvis	det	regner.		

	



	

Ref.	Lena	

	


